
 

Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał  

XXIX Sesja Rady Gminy Kraszewice – 12.05.2017 

 

1. Stan aktualny wniosków o dofinansowanie naszych inwestycji: 

a) Wniosek złożony na konkurs WRPO pn. „Inwestycja w obszarze dziedzictwa kulturowego 

regionu”  

na zadanie „Renowacja, konserwacja i adaptacja Dworku na potrzeby Muzeum Oświaty im. Prof. 

Mariana Falskiego w Kuźnicy Grabowskiej pozytywnie przeszedł ocenę formalną i skierowany 

został do oceny merytorycznej. 

b) 09 maja zaktualizowano listę informującą o kolejności przysługiwania pomocy na operacje typu 

„Gospodarka wodno-ściekowa” w ramach PROW. Ustalony został limit – kończy się on na pozycji 

53. Nasz wniosek znajduje się na pozycji 65 a zatem musimy w tej chwili oczekiwać na zwolnienie 

środków w ramach oszczędności wynikających z procedur zamówień publicznych. 

c) otrzymaliśmy informację z ZWFOŚiGW w Poznaniu o pozytywnym rozpatrzeniu naszych 

wniosków na zadania związane z gospodarką wodną oraz ściekową i możliwością przyznania 

pożyczki z częściowym umorzeniem (10% wodna, 15% ściekowa). 

d) zostały złożone kolejne dwa wnioski: Budowa Przedszkola w ramach ogłoszonego konkursu 

dotyczącego poddziałania 8.1.1 edukacja przedszkolna oraz poddziałania 9.3.1 w ramach WRPO 

oraz Modernizacji hali sportowej oraz stadionu sportowego wraz z zapleczem w ramach ogłoszonego 

przez Ministerstwo Sportu i Turystyki Programu rozwoju szkolnej infrastruktury sportowej. W obu 

przypadkach współpracowaliśmy z firmą CeKa GROUP z Ostrowa Wlkp, która opracowuje wnioski 

(Przedszkole 8,5 tys brutto, Sport 6150 zł) 

2. Wnioski Stowarzyszenia na rzecz Rozwoju Gminy Kraszewice w ramach konkursów ogłoszonych 

przez OLGD – „Witamy w Kraszewicach – budowa nowej infrastruktury rekreacyjno-kulturalnej: 

przystanku wraz z wiatą rowerową i tablicą informacyjno-historyczną na szlaku sieci turystycznej 

Doliny Prosny” oraz „Z profesorem Falskim przez Kraszewice – promowanie obszaru objętego LSR 

poprzez grę planszową ukazującą walory przyrodnicze, kulturalne i turystyczne gminy” zyskały 

pozytywną ocenę i wskazane zostały do dofinansowania. Niestety wniosek  „Lato w teatrze” mimo 

wysokiej oceny merytorycznej nie otrzymał dofinansowania. 

3. 28 kwietnia spotkałem się z p. Marleną Maląg – v-ice wojewodą wielkopolskim w sprawie drogi 

gminnej  

w Jaźwinach, która znalazła się na tegorocznej liście rankingowej w ramach Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych oraz budowy przedszkola w Kraszewicach. 

4. Przetargi i zapytania cenowe: 

a) Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Kuźnicy Grabowskiej i Przebudowa toalet 

ogólnodostępnych w budynku Szkoły Podstawowej w Kuźnicy Grabowskiej wraz z budową 

wejścia bocznego” – dwukrotnie ogłaszany - nie wpłynęła żadna oferta. 

b) Budowa drogi gminnej Jelenie Folusz – Nowe Stawy (kierunek Wigwam) – zgłosiło się 5 firm,  

w wyniku postępowania przetargowego wyłoniono wykonawcę SKR Przygodzice z siedzibą  

w Czarnymlesie. 

c) Zapytanie ofertowe na zakup wraz z dostawą figur szachowych plenerowych na plac zabaw  

w Racławicach – wpłynęła jedna oferta 

d) Zapytanie ofertowe na zakup wraz z dostawą środka chemicznego Roundap do walki z 

barszczem Sosnowskiego w ramach przedsięwzięcia „Usunięcie barszczu Sosnowskiego z terenu 

Gminy Kraszewice” – w trakcie 

5. Inwestycje i remonty: 

a) Zakończono prace remontowe wraz z położeniem nowej nakładki na ul. Słowackiego  

w Kraszewicach 

b) Trwają prace związane z budową drogi gminnej Bigosy – Łękawki 



c) Koniecznym jest wykonanie generalnego remontu przepustu na drodze gminnej przez Bigosy – 

prace wykona firma ARES z Klonowej 

d) Zakończone zostały remonty w budynku Ośrodka Zdrowia 

e) Rozpoczęliśmy prace porządkowe na terenach zielonych należących do gminy 

6. W dniu 12 kwietnia spotkałem się z p. prezesem Andrzejem Strykowskim oraz towarzyszącymi mu 

osobami reprezentującymi Regionalny Zakład Zagospodarowania Odpadów Sp. z o.o. . Spotkanie 

dotyczyło możliwości wykupu przez Gminę jednego udziału i przystąpienia w ten sposób do Spółki. 

7. W miesiącu kwietniu odbyło się spotkanie Dyrektorów Placówek Oświatowych z terenu gminy 

Kraszewice z moją osobą oraz z Sekretarzem i Skarbnikiem Gminy podczas którego zaprezentowane 

zostały i omówione arkusze organizacyjne szkół i przedszkola na rok szkolny 2017/18. 

8. 27 kwietnia uczestniczyłem w spotkaniu z prezesem oraz członkami Stowarzyszenia Ruch 

Samorządowy im. Profesora Mariana Falskiego w Kuźnicy Grabowskiej. Celem spotkania miało być 

omówienie planów związanych z funkcjonowaniem Dworku Falskiego natomiast przekształciło się  

w rozmowy na temat regulacji prawnych związanych z pobieraniem opłat dzierżawnych przez 

Stowarzyszenie od Gminy za korzystanie z mebli i wyposażenia stanowiącego rzekomo własność 

Stowarzyszenia 

9. 08 maja p. Zofia Kupis Kierownik Rejonowego Banku Spółdzielczego w Lututowie, oddziału  

w Kraszewicach przedstawiła nam propozycję przystąpienia do programu Płatności bezgotówkowe 

 z wykorzystaniem terminali POS i użyciem WebPOS Paybynet w jednostkach administracji 

publicznej. Program realizowany przez Ministerstwo Rozwoju we współpracy z Krajową Izbą 

Rozliczeniową S.A. 

10. Trwa proces podziału samochodów bojowych dla OSP w ramach KSRG przez KW PSP w Poznaniu. 

Przesłaliśmy odpis uchwały budżetowej zabezpieczającej nasz wkład własny na zakup samochodu 

dla jednostki OSP Głuszyna i w tej chwili czekamy na ostateczne rozstrzygnięcia.  

11. W dniach 05, 08 oraz 10 maja  brałem udział w posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy  

w Kraszewicach. 

12. 08 maja spotkałem się z przedstawicielem Powiatowego Wydziału Dróg oraz projektantem w kwestii 

wyjaśnienia rozbieżności w projekcie budowy chodnika Racławice-Renta 

13. Nadal trwają działania w dwóch obszarach związanych z gospodarką wodną. Pierwsze z nich 

dotyczy możliwości uruchomienia istniejącego odwiertu przy ujęciu wody w Rencie (docelowo 

połączenie ich  

i tłoczenie na SUW w Kraszewicach) – jesteśmy na etapie uzyskiwania badań wody. Drugie – 

związane  

z poprawą jakości wody na ujęciu w Kuźnicy Grabowskiej – opracowana została koncepcja 

rozwiązania problemu. 

14. Wykonane zostało zadanie pn „Przebudowa sieci wodociągowej wzdłuż ul. Grabowskiej. 

Wykonawca wyłoniony w drodze postępowania ofertowego to firma Zakład Usługowy Hydro-Instal 

Józef Jeziorny  

z Wójcina. 

15. W okresie między sesyjnym reprezentowałem Gminę podczas: Gali Tygodnika „PULS 

TYGODNIA’ związanej  

z wręczeniem tytułów „Człowieka Roku” w poszczególnych kategoriach oraz jubileuszu 15-lecia 

tygodnia; Zgromadzenia Walnego Związku Gmin Ziemi; Spotkania walnego Stowarzyszenia 

Bezpieczny Powiat połączonego z 10-leciem istnienia stowarzyszenia oraz Gminnego Dnia Strażaka. 


